
PROTOKÓŁ Nr XX / 08 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 28 kwietnia 2008r. 

 
Na stan 21 Radnych udział wzięło 20, co stanowi 95,24 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy,  
4. Barbara Durkalec – Sekretarz Gminy  
5. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
6. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 
oraz przybyli goście według załączonej listy. 

 
Obowiązki sekretarza sprawowała Radna Świercz Grażyna 

Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na Sesji 
oraz powiedział, iż protokół z sesji z dnia 21 stycznia 2008 r. jest wyłożony do wglądu i jeśli 
nie będzie uwag zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części sesji. Następnie 
poinformował, iż radni otrzymali ustalony przez niego porządek obrad wraz                             
z zawiadomieniem. Zaznaczył, że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo od Burmistrza Ozimka 
SO.K.0052-10/08 w sprawie ustosunkowania się do uwag wniesionych na posiedzeniach 
komisji – pismo stanowi załącznik do protokołu. Zadał pytanie, czy do porządku obrad są 
jakieś uwagi bądź inne propozycje? 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Przeciw Pożarowej Antoni Gryc – poprosił, aby po punkcie I. Interpelacje Radnych omówić 
punkt IV. Ocena przebiegu realizacji zadań inwestycyjnych w gminie w 2007 r. – budowa 
dróg, chodników oraz oświetlenia. Ocena Realizacji zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg w gminie i mieście oraz stanu dróg po okresie zimowym, motywując to 
tym, iż pierwszy projekt uchwały jaki będzie omawiany związany jest z absolutorium i jego 
zdaniem bezzasadne byłoby dokonywania oceny po przyjęciu bądź też nie absolutorium.   
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Barbara Starzycka – poprosiła                  
o wycofanie pkt. III. Ocena pracy stowarzyszeń dofinansowanych przez gminę, gdyż komisja 
chce się dogłębniej zapoznać z materiałami. Zaznaczyła, że punkt ten byłby omawiany na 
kolejnej sesji.  
 
Radny Mariusz Łazarski – poprosił, aby w druku nr 4 przeprowadzić głosowanie cząstkowe 
nad poszczególnymi punktami.  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – powiedział, że Radny Łazarski jeśli chce zgłosić taki 
wniosek, to powinien uczynić to w momencie w którym będzie omawiany ten projekt 
uchwały. Zaznaczył, że w chwili obecnej jest mowa o porządku obrad.  
Następnie zapytał się, czy ktoś jeszcze ma jakieś uwagi? 
  
 



 
Radni nie zgłosili więcej propozycji zmian porządku obrad.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – poprosił o przyjęcie poprzez głosowanie                
w pierwszej kolejności prośby Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska                      
o przesunięcie pkt. IV do pkt. II – pozostałe punkty zmienią automatycznie kolejność.  
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie prośbę Przewodniczącego Komisji Ochrony 
Środowiska A. Gryc – 20 głosów ,,za” 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił o przyjęcie poprzez głosowanie prośby 
Przewodniczącej Komisji Oświaty i Polityki Społecznej o wycofanie z porządku obrad               
pkt. III.   
 

Rada Miejska w Ozimku przyjęła większością głosów prośbę Przewodniczącej Komisji 
Oświaty i Polityki  połecznej B.  tarzyckiej  – 16  ,,za” przy 3 ,,wstrzymujących się” 
 
Jeden/na Radny/a nie brał/a udziału w głosowaniu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił zmieniony porządek 
obrad. 
 
Porządek obrad :  

I. Interpelacje Radnych. 
II. Ocena przebiegu realizacji zadań inwestycyjnych w gminie w 2007 r. – budowa dróg, 
chodników oraz oświetlenia. 
Ocena realizacji zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg w gminie i mieście oraz 
stanu dróg po okresie zimowym.  

III.  Podjęcie uchwał : 
1.  w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy i udzielenia 
Burmistrzowi absolutorium   

 ( projekt uchwały, Druk Nr 1),  

2. w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Grodziec 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 2),  

3. w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 3),  

4. w sprawie zaciągnięcia kredytów 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 4),  

5. w sprawie zmiany budżetu gminy na 2008 r.   
 ( projekt uchwały, Druk Nr 5),  

6. w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 
inwestujących na terenie Gminy Ozimek 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 6),  

7. w sprawie wystawienia weksla ,,in blanco” na zadanie ,,Przebudowa boiska 
wielofunkcyjnego w Szczedzryku” 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 7),  

8. w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ,,Kraina 
Dinozaurów” 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 8),  

IV. Sprawy różne i organizacyjne. 



 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 20 głosów ,,za”. 
 
 

Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – poinformował, że między sesjami nie 
wpłynęła żadna interpelacja. 
 

 
Ad. II O C E N A   P R Z E B I E G U   R E A L I Z A C J I   Z A D A Ń          

I N W E S T Y C Y J N Y C H   W   G M I N I E  W   2 0 0 7 r.            
– B U D O W A   D R Ó G, C H O D N I K Ó W   O R A Z                    
O Ś W I E T L E N I A. 

 O C E N A   R E A L I Z A C J I   Z A D A Ń                                       
Z W I Ą Z A N Y C H    Z   Z I M O W Y M                                      
U T R Z Y M A N I E M    D R Ó G   W   G M I N I E                               
I  M I E Ś C I E   O R A Z    S T A N U     D R Ó G    P O                            
O K R E S I E    Z I M O W Y M.     

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego 
Komisji Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż. o odczytanie 
stanowiska. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska ...... Antoni Gryc – odczytał stanowisko, które 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos               
w tym temacie?  
 
Głos w dyskusji zabrali : Z-ca Burmistrz Marek Korniak – który poruszył sprawę utrzymania 
dróg po zimie wyjaśniając, że gmina otrzymuje pulę pieniędzy, która ma wystarczyć na 
utrzymywanie dróg w czasie zimy oraz na remonty. Zaznaczył, że ta kwota w ciągu roku nie 
podlega zmianie, gdyż jest zabezpieczeniem na ryczałtowe wypłacanie pieniędzy 
wykonawcom biorącym udział w przetargach. Podkreślił również, że radni z powiatu powinni 
powalczyć o środki dla gminy i przychodzić na sesje, aby wiedzieć co się dzieje w gminie .  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – podkreślił sprawę naprawy i remontu dróg gminnych 
po zimie, szczególnie tam, gdzie kanalizacja będzie robiona za 10 lat. Uważa, że jeśli 
środków w gminie na ten cel nie ma, to należy zaciągnąć kredyt na remonty dróg gminnych.  
Radna Janina Grembecka – zwróciła uwagę na PKP w Ozimku i powiedziała, że należy 
sprawę opublikować w jakiejś prasie centralnej, gdyż PKP w końcu powinno czuć się                     
w obowiązku dbać o swoje obiekty. 
Członek Zarządu Osiedla nr 1 Ireneusz Terlecki – poruszył sprawę stojącej wody na ulicy 
Kolejowej w Ozimku. 
Radca Prawny Paweł Konop – jako mieszkaniec Gminy Ozimek zadał pytanie, kiedy 
mieszkańcy ulicy Brzeziny będą mieli taka drogę jak ulica Kolejowa wiodąca do dworca                
z chodnikiem i jezdnią?  



Przewodniczący Rady J. Wiesbach – nawiązał do wypowiedzi Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej J. Wiernego i poprał go, że jeśli sprawa z kanalizacją będzie się ślimaczyła, to 
będzie trzeba się zająć drogami wewnętrznymi, gdyż cierpliwość mieszkańców też ma swoje 
granice.  
Radny A. Mielniczek – dodał, żeby sprawą zająć się spokojnie i rozsądnie, gdyż z drogami 
gminnymi będzie trzeba bawić się z 15 lat, bo braknie pieniędzy.  
 
Odpowiedzi udzielili: Z-ca Burmistrza M. Korniak, który  zaznaczył, że droga Kolejowa jest 
drogą powiatową i do nich należy prowadzenie inwestycji, a do gminy wykonanie drobnych 
remontów. Dodał, że na dzisiejszej sesji będą podejmowane środki gminne, aby poprawić 
parametry drogi powiatowej – w tej sprawie Starosta zadeklarował pomoc w kwocie 
100 000,00 zł.     
Skarbnik Gminy Maria Błahuta  - wyjaśniając, że przetarg w związku z sugestią Rady został 
podpisany na 3 lata i zgodnie z zapisami umowy muszą być zabezpieczone środki finansowe 
na ten okres niezależnie od tego, czy zima jest, czy też nie. Zaznaczyła, że przetarg był 
zorganizowany w 2007 r. i trwa do 2009 roku.  
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska...A. Gryc – na koniec podsumował, że jest 
smutne, iż na sesji absolutoryjnej, gdzie jest również mowa o drogach powiatowych, nie ma 
żadnego z radnych powiatu, a jest ich czworo. Następnie w imieniu komisji uwzględnił 
dopisanie do stanowiska zdania o treści ,,z uwzględnieniem stanowisk wyrażonych przez                            
Z-cę Burmistrza i Skarbnika Gminy”   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś z obecnych 
chciałby zabrać jeszcze głos w dyskusji?   
  
Nikt z obecnych na sali nie miał więcej pytań. 
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie stanowiska Komisji Ochrony 
Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż. z uwzględnieniem stanowisk 
wyrażonych przez Z-cę Burmistrza jak i Skarbnika Gminy jako stanowiska Rady  – 20 
głosów ,,za”. 

 
 
Ad. III  P O D J Ę C I E    U C H W A Ł   W   S P R A W A C H:  

Pkt III.1 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy i udzielania Burmistrzowi absolutorium zawarty              
w druku nr 1. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana 
Jana Wiernego o odczytanie Uchwały nr 184/2008 z dnia 21 kwietnia 2008 r. Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej nt. opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w 
sprawie absolutorium za 2007 r.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – odczytał Uchwałę, która stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu.  
 



Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Pana Ryszarda Dreling o odczytanie Uchwały nr 89/2008 z dnia 18 kwietnia 2008 r. 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu 
gminy za 2007 r.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej R. Dreling – odczytał Uchwałę, która stanowi załącznik 
do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi, zapytania? 
 
Nikt nie zabrał głosu.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                 
Nr XX / 170 / 08 w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy                       
i udzielenia Burmistrzowi absolutorium – 20 głosów ,,za”.  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – złożył podziękowania Radzie jak i Pani Skarbnik, Z-cy,                
Pani Sekretarz oraz wszystkim pracownikom.   

Pkt III.2 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
nadania nazwy ulicy we wsi Grodziec zawarty w druku nr 2. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Obrad  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                            
Nr XX / 171 / 08 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Grodziec  – 20 głosów ,,za”. 

Pkt III.3 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                  
w sprawie zaciągnięcia pożyczki zawarty w druku nr 3. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś zapytania? 
 
Nikt nie zgłosił pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                        
Nr XX / 172 / 08 w sprawie zaciągnięcia pożyczki – 20 głosów ,,za”. 

Pkt III.4 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zaciągnięcia kredytów zawarty w druku nr 4. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 



 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przypomniał, że Burmistrz wprowadził zmianę nazwy 
w §1 pkt 2 i 3, a następnie zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
WNIOSEK 
Radny M. Łazarski – zgłosił wniosek, aby głosować osobno najpierw w §1 pkt 1 i 2                         
a następnie pkt 3. 
 
Głos w dyskusji zabrali: Sołtys wsi Schodnia Edward Głodowicz, który zwrócił uwagę, że              
w Schodni nie ma ulicy Robotniczej, Radny Piotr Hendel, który poprosił o wyjaśnienie 
głosowania nad tym projektem oraz Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska ..A. Gryc, 
który zasygnalizował, iż na posiedzeniu komisji nikt nie zgłaszał jakiegokolwiek wniosku w 
tej sprawie.  
  
Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady, który przypomniał, że Burmistrz wprowadził 
zmianę i chodzi o ulicę w Ozimku oraz Radca Prawny Urzędu Paweł Konop wyjaśniając, że 
głosowanie zależy od wyniku głosowania nad wnioskiem Radnego Łazarskiego.  
  
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił o przyjęcie poprzez głosowanie wniosku 
zgłoszonego przez radnego Łazarskiego.  
 
Rada Miejska w Ozimku nie przyjęła wniosku zgłoszonego przez Radnego M. Łazarskiego, 
aby głosować oddzielnie §1 pkt1 i2, a następnie §1 pkt 3 – 5 głosów ,,za” przy 14 ,,przeciw”     
i 1 ,,wstrzymującym się”.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – w związku z tym, iż wniosek nie został 
przyjęty poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w druku nr 4. 
 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                     
Nr XX / 173 / 08 w sprawie zaciągnięcia kredytów – 17  ,,za” przy 2                      
,,wstrzymujących się”. 
 

Jeden/na Radny/a nie brał/a udziału w głosowaniu. 

Pkt III.5 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2008 r. zawarty w druku nr 5. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
uwagi, pytania? 
 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                         
Nr XX / 174 / 08 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2008 r. - 20 głosów ,,za”. 



Pkt III.6 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zwolnienia z podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców inwestujących na terenie Gminy 
Ozimek zawarty w druku nr 6. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – przypomniał, że Burmistrz wprowadził zamianę słowa 
,,podatkowe” na ,,kalendarzowe”, a następnie zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił uwag. 

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                        
Nr XX / 175 / 08 w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 
inwestujących na terenie Gminy Ozimek  – 20 głosów ,,za” 

Pkt III.7 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie wystawienia 
weksla ,,in blanco” na zadanie ,,Przebudowa boiska wielofunkcyjnego w Szczedrzyku” 
zawarty w druku nr 7. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady  Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
zapytania? 
 
Nikt nie zadał pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów Uchwałę                               
Nr XX /176/ 08 w sprawie wystawienia weksla ,,in blanco” na zadanie ,,Przebudowa 
boiska wielofunkcyjnego w Szczedrzyku” – 15 głosów ,,za” przy 5 ,,wstrzymujących się” 

Pkt III.8 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ,,Kraina Dinozaurów”  zawarty               
w druku nr 8. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś zapytania? 
 
Nikt nie zadał pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie                               
Uchwałę Nr XX / 177 / 08 w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 
Działania ,,Kraina Dinozaurów”   – 20 głosów ,,za”. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach  – poprosił radnych o przyjęcie poprzez 
głosowanie  protokołu z  Sesji Rady Miejskiej z dnia 21 stycznia 2008 r. 
 



Radni przyjęli większością głosów protokół z Sesji Rady Miejskiej z dnia 21 stycznia 2008 r.                       
– 18 głosów ,,za” przy 2 ,,wstrzymujących się” 
 

Ad. IV S P R A W Y    R Ó Ż N E    I    O R G A N I Z A C Y J N E : 
 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach:  
� przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych ; 
� odczytał pismo od Ambasadora Stanów Zjednoczonych – stanowi załącznik do 
protokołu; 
� odczytał pismo od Redaktora Witolda Żurawickiego związane z redagowaniem 
,,Wiadomości Ozimskich” – stanowi załącznik do protokołu; 
� poruszył temat koncepcji monitoringu  

 
Radny Mariusz Łazarski  – podziękował w imieniu mieszkańców Przewodniczącemu Komisji 
Gospodarczej Markowi Elis za obcięcie gałęzi na placu zabaw . 
 
Radna Aldona Koczur – podziękowała Burmistrzowi za inicjatywę w sprawie zaproszenia 
osób z Drugiego Urzędu  Skarbowego do Urzędu, aby mieszkańcy mogli na miejscu złożyć 
zeznania podatkowe.  
 
Radny Powiatu Norbert Halupczok – poprosił o przedstawienie pretensji do radnych powiatu, 
gdyż spóźnił się na sesję z powodu sprzątania razem ze strażakami górki ewangelickiej na 
obchody 3 maja.   
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza Marek Korniak stwierdzając, że aktywność radnych 
powiatu jest niska w stosunku do tego co się dzieje. Nawiązał do dzisiejszej absolutoryjnej 
sesji oraz zwróciła się z prośbą o apel do pozostałych 3 radnych, aby aktywnie przejęli się 
sprawami dróg powiatowych, a w szczególności tych, które są dofinansowane przez Gminę 
Ozimek kosztem dróg gminnych.   
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska ... A. Gryc- który też podkreślił powagę 
dzisiejszej sesji i brak udziału radnych powiatu.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – dodał, że jego zdaniem powinni radni 
powiatu uczestniczyć w posiedzeniach sesji, gdyż zostali wybrani również przez mieszkańców 
Gminy Ozimek. Nawiązał również do nikłej obecności sołtysów i przewodniczących 
zarządów osiedli.  Stwierdził, że Radny Powiatu Norbert Halupczok jest jedynym radnym, 
który systematycznie bierze udział w obradach sesji Rady Miejskiej w Ozimku.  
 
Wiceprzewodniczący Zarządu Osiedla Nr 3 Ginter Stryczek – podziękował Radzie oraz 
Burmistrzom za wykonanie ulicy Robotniczej. Szczególne podziękowania złożył Radnym:  
- Janowi Wiernemu 
- Aldonie Koczur 
- Grażynie Świercz 
- Mariuszowi Łazarskiemu 
 
Członek Zarządu Osiedla nr 1 Ireneusz Terlecki – zadał pytanie kiedy zostaną postawione 
ekrany akustyczne oraz jak jest w Gminie Ozimek z zasilaniem energetycznym nawiązując do 
tragedii jaka miała miejsce w Szczecinie? 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza M. Korniak – zaznaczając, że w gminie jest sztab 
mający ludzi, którzy w czasie klęski w trybie natychmiastowym zaczynają działania, oraz 
stwierdził, że Gmina Ozimek jest w innej strefie wiatrowej niż Szczecin oraz, że sieć 
wysokiego napięcia przebiega w zwartej leśnej otulinie, więc nie powinno dojść do takiego 



zdarzenia. Natomiast jeśli chodzi o linie energetyczne, to odpowiedzialność ponosi Energia 
Pro.   
Radny Jerzy Libera – dodał, że żadne miasto nie jest przygotowane do klęski i pomocy 
udziela cały kraj. Zaznaczył, że od tego jest sieć ratowniczo – gaśnicza i w Szczecinie też 
pomagali z województwa opolskiego.   
Burmistrz Ozimka Jan Labus – odpowiedział na temat ekranów, zaznaczając  że gmina ma 
wydać opinię w tej sprawie, natomiast sprawą zajmuje się Wojewoda, a wykonaniem 
Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad. Przypuszczalny termin to jesień br.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos? 
 
Nikt z obecnych na sali nie chciał zabrać już głosu.  

 
Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną XX Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 

Sesja trwała od godziny 15 15 do godziny  1710 
 
PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ  
 
 


